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Abstract (en)
The square bag (1) made of paper can be used as a glove. An opening (3) along the folding line (2) of the bag (1) is provided for the thumb of the
user's hand which is inserted in the bag (1). Two (4) of the three edges lying on top of one another of the circumference of the bag (1) are bonded to
each other. The bag (1) is impregnated with a cleaning agent which adheres to the bag material in the dry state and can be reactivated in water. The
cleaning agent consists of alkylbenzenesulphonates, fatty acid alcohol sulphonates, fatty acid alkylamides or succinates. <IMAGE>

Abstract (de)
Die aus Papier bestehende viereckige Tasche (1) ist als Handschuh anwendbar. Für den Daumen der in die Tasche (1) eingeführten Hand des
Badenden ist eine Öffnung (2) auf der Faltlinie (2) der Tasche (1) vorgesehen. Die zwei (4) der drei aufeinanderliegenden Kanten des Umfanges der
Tasche (1) sind miteinander verklebt. Die Tasche (1) ist mit einem Reinigungsmittel vorimprägniert, das in trockenem Zustand am Taschenmaterial
haftet und im Wasser reaktivierbar ist. Das Reinigungsmittel besteht auf der Basis von Alkylbenzolsulfonaten, Fettsäurealkoholsulfonaten,
Fettsäurealkylamiden oder -succinaten.
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